



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 514

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1966

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 514

1964

**I. Nos. 7439-7449
II. Nos. 608-609,**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 19 October 1964 to 4 November 1964*

	<i>Page</i>
No. 7439. Yugoslavia and Austria:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the repatriation of indigent persons. Belgrade, 20 May 1964	3
No. 7440. World Health Organization and Rwanda:	
Basic Agreement (with exchange of letters) for the provision of technical advisory assistance. Signed at Kigali, on 22 June 1964	11
No. 7441. Australia, Belgium, Canada, Denmark, France, etc.:	
Agreement establishing interim arrangements for a Global Commercial Communications Satellite System, and Special Agreement (with annex). Both done at Washington, on 20 August 1964	25
No. 7442. Australia, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and the European Organisation for the Development and Construction of Space Vehicle Launchers:	
Interim Agreement for the conduct of the Phase I firings of the Initial Programme of the Organisation. Done at Paris, on 6 May 1964	71
No. 7443. Netherlands and Ecuador:	
Exchange of notes constituting an agreement to eliminate the requirement for visas. Quito, 10 and 21 January 1963	87
No. 7444. Czechoslovakia and Hungary:	
Agreement concerning rail traffic between the two countries. Signed at Budapest, on 22 October 1963	95

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 514

1964

**I. Nos 7439-7449
II. Nos 608-609**

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 19 octobre 1964 au 4 novembre 1964*

	<i>Pages</i>
N° 7439. Yougoslavie et Autriche:	
Échange de notes constituant un accord relatif au rapatriement des indigents. Belgrade, 20 mai 1964	3
N° 7440. Organisation mondiale de la santé et Rwanda:	
Accord de base (avec échange de lettres) concernant la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif. Signé à Kigali, le 22 juin 1964	11
N° 7441. Australie, Belgique, Canada, Danemark, France, etc.:	
Accord établissant un régime provisoire applicable à un système commercial mondial de télécommunications par satellites, et Accord spécial (avec annexe). Faits à Washington, le 20 août 1964	25
N° 7442. Australie, Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Organisation européenne pour la mise au point et la construction de lanceurs d'engins spatiaux:	
Accord provisoire relatif à la conduite des tirs de la phase I du programme initial de l'Organisation. Fait à Paris, le 6 mai 1964	71
N° 7443. Pays-Bas et Équateur:	
Échange de notes constituant un accord en vue de supprimer l'obligation du visa. Quito, 10 et 21 janvier 1963	87
N° 7444. Tchécoslovaquie et Hongrie:	
Accord relatif au trafic ferroviaire entre les deux pays. Signé à Budapest, le 22 octobre 1963	95

		<i>Page</i>
No. 7445. World Health Organization and Kenya:		
	Basic Agreement for the provision of technical advisory assistance. Signed at Brazzaville, on 20 April 1964, and at Nairobi, on 23 June 1964 . . .	157
No. 7446. Netherlands and Poland:		
	Agreement concerning compensation for certain Netherlands interests in Poland (with exchange of letters). Signed at Warsaw, on 20 December 1963	169
No. 7447. Jamaica and Federal Republic of Germany:		
	Exchange of notes constituting an agreement providing for the regulation of air transport relations. Kingston, 7 October 1964	187
No. 7448. Belgium and Poland:		
	Cultural Agreement. Signed at Warsaw, on 9 December 1963	195
No. 7449. Argentina, Australia, Austria, Belgium, Cameroon, etc.:		
	Protocol relating to an amendment to the Convention on International Civil Aviation. Done at Montreal, on 21 June 1961	209

II

*Treaties and international agreements
filed and recorded from 7 August 1964 to 4 November 1964*

No. 608.	United Nations, International Labour Organisation, Food and Agriculture Organization of the United Nations, United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, International Civil Aviation Organization, World Health Organization, International Telecommunication Union, World Meteorological Organization, International Atomic Energy Agency and Universal Postal Union and Malawi:	
	Agreement concerning technical assistance. Signed at Zomba, on 24 October 1964	220
No. 609.	United Nations Special Fund and Malawi:	
	Agreement concerning assistance from the Special Fund. Signed at Zomba, on 24 October 1964.	235

	<i>Pages</i>
N° 7445. Organisation mondiale de la santé et Kenya:	
Accord de base concernant la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif. Signé à Brazzaville, le 20 avril 1964, et à Nairobi, le 23 juin 1964.	157
N° 7446. Pays-Bas et Pologne:	
Accord concernant l'indemnisation de certains intérêts néerlandais en Pologne (avec échange de lettres). Signé à Varsovie, le 20 décembre 1963	169
N° 7447. Jamaïque et République fédérale d'Allemagne:	
Échange de notes constituant un accord réglementant les relations en matière de transport aérien. Kingston, 7 octobre 1964	187
N° 7448. Belgique et Pologne:	
Accord culturel. Signé à Varsovie, le 9 décembre 1963	195
N° 7449. Argentine, Australie, Antriche, Belgique, Cameroun, etc.:	
Protocole portant amendement à la Convention relative à l'aviation civile internationale. Fait à Montréal, le 21 juin 1961	209

II

*Traités et accords internationaux
classés et inscrits au répertoire du 7 août 1964 au 4 novembre 1964*

N° 608. Organisation des Nations Unies, Organisation internationale du Travail, Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, Organisation de l'aviation civile internationale, Organisation mondiale de la santé, Union internationale des télécommunications, Organisation météorologique mondiale, Agence internationale de l'énergie atomique et Union postale universelle et Malawi:	
Accord d'assistance technique. Signé à Zomba, le 24 octobre 1964	221
N° 609. Fonds spécial des Nations Unies et Malawi:	
Accord relatif à une assistance du Fonds spécial. Signé à Zomba, le 24 octobre 1964	235